
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 26. april 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BÆ
Hvad planlægger regeringen i samarbejde med de fem regioner at gøre for at
komme overbelægningen til livs på de medicinske afdelinger, og vil det blive
et tema i de kommende økonomiforhandlinger, så det fremadrettet bliver mu-
ligt at undgå situationer, som dem der pt. ses på Aalborg Universitetshospital
med store udgifter til brandvagter som følge og på sygehusene i Region Sjæl-
land, hvor Arbejdstilsynet har givet påtaler? Der henvises bl.a. til artiklerne
”Alt for mange patienter: Brandmænd pressede af at holde vagt på gangene”
bragt på www.dr.dk den 26. april 2018 og ”Politikere: Pressede sygehuse skal
kureres hurtigt” bragt på www.sn.dk den 24. april 2018.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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